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Protokół LVII sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 26 października 2023 roku 

 

    Obrady pięćdziesiątej siódmej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 1400 i trwały do godzinny 16 32. W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych 

zgodnie z listą obecności. 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

5. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału  SO, 

6. Marta Grabiec- Dyrektor OPS,  

7. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

8. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

9. Konrad  Kokowski – Adwokat, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek oraz mieszkańcy 

Włoszczowy.    Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady pięćdziesiątej siódmej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa 

Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący-Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie porządek obrad.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) 

przyjęła porządek obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu LVI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  LVI sesji Rady Miejskiej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa na nieruchomość stanowiącą własność osoby fizycznej, 

2) wyboru ławnika na kadencję 2024-2027 do Sądu Rejonowego we 

Włoszczowie, 

3) powołania Komisji doraźnej do spraw kształtowania i prowadzenia polityki 

przestrzennej Gminy Włoszczowa, 
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4) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2023-2037, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 

2023 rok, 

6. Przedstawienie informacji o analizie oświadczeń majątkowych złożonych: 

1) Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Włoszczowie, 

2) Burmistrzowi Gminy Włoszczowa. 

7. Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we 

Włoszczowie.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad 

Do punktu 3     

                                                                                                                                                                                              

Przyjęcie  protokołu LVI sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Radych informując, iż protokół  LVI sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 19 września 2023 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy 

są  uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne 

uwagi, protokół poddany został pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie)  

przyjęła protokół LVI sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 19 września 2023 r. 

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał LVI sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie 

informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na LVI sesji Rady Miejskiej w dniu 19 września 2023 r. 

podjęto 7 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Włoszczowa z których przekazano: 

- 19 września 2023 r.- 7 uchwał Wojewodzie Świętokrzyskiemu oraz 2 uchwały                                    

do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego; 

- 20 września 2023 r. – 2 uchwały do Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Burmistrz  - przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na LVI sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał  10 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

urzędu i jednostek organizacyjnych.  

Do punktu 5 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku 

obrad. Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych 

materiałach. Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych 

komisji Rady Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności 

wymienionej w porządku obrad. 

Do punktu 5.1  

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa na nieruchomość stanowiącą własność osoby fizycznej  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 
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wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr LVII/370/23 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa na nieruchomość stanowiącą własność 

osoby fizycznej.  

Do punktu 5.2 

wyboru ławnika na kadencję 2024-2027 do Sądu Rejonowego we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż radni zostali zapoznani na komisjach z 

materiałami dotyczącymi kandydata na ławnika, którego dokonała grupa obywateli i 

poprosił zastępcę przewodniczącego Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników radnego Dariusza Gieronia o przedstawienie Opinii Zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na temat spełnienia 

wymogów formalnych przez kandydatów na ławników. 
Radny Dariusz Gieroń - przedstawił opinię Zespołu  ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady: 

  

,, Zgodnie z art. 160 § 1 Ławników do sądów okręgowych oraz sądów rejonowych 

wybierają rady gmin, których obszar jest objęty właściwością tych sądów w głosowaniu 

tajnym. Głosowanie tajne odbywa się przy użyciu urządzeń umożliwiających 

sporządzenie i utrwalenie wyniku głosowania’’.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVII/371/23 w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2024-2027 do 

Sądu Rejonowego we Włoszczowie. 

Do punktu 5.3   

powołania Komisji doraźnej do spraw kształtowania i prowadzenia polityki 

przestrzennej Gminy Włoszczowa  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały pytań nie 

wniesiono.  Poinformował, iż na  wspólnym posiedzeniu komisji wyłoniono 7 członków, 

którzy wejdą w skład komisji doraźnej. Przewodniczący podkreślił, że inicjatorem 

powołania komisji doraźnej był radny  Jerzy Wiśniewski, więc zaproponował  aby został 

przewodniczącym komisji doraźnej. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 15 głosów „za” (jednogłośnie) w sprawie wyboru członków komisji. 

Głosowanie: 14 głosów „za”, 1 ,, wstrzymuje się’’ w sprawie wyboru przewodniczącego 

komisji. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVII/372/23 w sprawie powołania Komisji doraźnej do spraw 

kształtowania i prowadzenia polityki przestrzennej Gminy Włoszczowa.  

Przewodniczący Rady- powiedział że:  

 

Drodzy Radni, drodzy Mieszkańcy Włoszczowy, w szczególności chodzi o osiedle 
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Góral, drodzy mieszkańcy osiedla Góral. Odnosząc się do nurtujących nas wszystkich 

spraw warunków zabudowy dla zakładu wysokogatunkowych protein informuję, co 

następuje. Pełny skład osobowy w liczbie 15 Rady Miejskiej zgodnie ze statutem 

Gminy Włoszczowa w dniu 16.10.2023 złożył do przewodniczącego projekt uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Włoszczowy w rejonie ulicy Przedborskiej. Projekt ten został 

przekazany do zaopiniowania przez pana skarbnika jako uchwała skutkująca 

zobowiązaniami finansowymi oraz radcę prawnego pod względem formalno-prawnym. 

Ponadto urbanista gminy został zobligowany do sporządzenia załącznika graficznego 

zgodnie z wymaganiami prawnymi. Po zaopiniowaniu oraz opracowaniu załącznika 

projekt uchwały zostanie skierowany pod obrany najbliższej sesji w miesiącu 

listopadzie. Jednocześnie informuję, że zgodnie z art. 62 z dnia 27 marca 2003 roku                          

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym postępowanie administracyjne                                 

w sprawie ustalenia warunków zabudowy można zawiesić na czas nie dłuższy niż 18 

miesięcy od dnia złożenia wniosku o ustalenie warunków zabudowy, jeżeli w ciągu 2 

miesięcy od dnia zawieszenia postępowania Rada Gminy podejmie uchwałę o 

przystąpieniu do sporządzenia planu miejscowego. Tym samym nie ma ryzyka 

procedowania nowego wniosku o ustalenie warunków zabudowy dla podobnego lub 

tożsamego zamiaru inwestycyjnego. Ryzyko to zostanie wyeliminowane również po 

uchwaleniu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i wprowadzeniu 

ograniczeń związanych z lokalizacją przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać 

na środowisko. Odnosząc się do terenu objętego miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego, to jest jego zakresu należy wziąć pod uwagę 

istniejące uwarunkowania, w tym istniejący plan zagospodarowania przestrzennego w 

zakresie zalesień oraz interesy właścicieli pozostałych nieruchomości w zakresie ich 

przeznaczenia pod zabudowę jednorodzinną. Wydaje się zatem, co jest ważne, że 

plan powinien dotyczyć wąskiego obszaru działek przeznaczonych wyłącznie pod tą 

planowaną inwestycję, czyli firmy Farmutil. Szanowni mieszkańcy osiedla Góral, 

mieszkańcy Włoszczowy reasumując. W związku z zajętym Stanowiskiem Rady 

Miejskiej we Włoszczowie   w sprawie budowy zakładu wysokogatunkowych protein 

na terenie miasta Włoszczowy z dnia 19 września 2023 roku, w którym w sposób 

jednoznaczny rada wyraziła swój kategoryczny sprzeciw wobec planowanego zamiaru 

budowy wyżej wymienionej inwestycji istnieje pilna potrzeba przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włoszczowy w rejonie ulicy Przedborskiej. Miejscowy Plan Zagospodarowania 

Przestrzennego pozwoli na ustalenie przeznaczenia terenu oraz określenia sposobów 

jego zagospodarowania i zabudowy, a tym samym na faktyczną realizację stanowiska 

wyrażonego przez radę. Szanowni Państwo, nasza dobra wola jako Rady i Pana 

Burmistrza, ponieważ współpracujemy, jest jednoznaczna’’. 

 

Do punktu 5.4  

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2023-2037 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 
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jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

 W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVII/373/23 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2023-2037.  

 Do punktu 5.5  

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2023 

rok Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LVII/374/ zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Włoszczowa na 2023 rok. 

Do punktu 6 

Przedstawienie informacji o analizie oświadczeń majątkowych złożonych: 

1) Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady – powiedział,  iż oświadczenia radnych  poddano analizie oraz 

zweryfikowano pod kątem staranności, rzetelności i kompletności wypełniana i 

odczytał popełniane najczęściej błędy przy wypełnianiu. Dodał, że o stwierdzonych 

nieprawidłowościach poinformowano pisemnie radnych. 

2) Burmistrzowi Gminy Włoszczowa. 

Grzegorz Dziubek Burmistrz -  powiedział, że stosownie do art. 24h ust. 12 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym dokonana została  analiza 33 

oświadczeń majątkowych złożonych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy Włoszczowa, osób zarządzających i 

członków organów zarządzającego gminnymi osobami prawnymi, osoby wydające 

decyzje administracyjne w imieniu burmistrza.  Burmistrz odczytał popełniane błędy 

przy wypełnianiu. 

  

Do punktu 7  

Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we 

Włoszczowie 

Przewodniczący Rady- poprosił Czesława Młynarczyka Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej we Włoszczowie o przedstawienie protokołu.  

Radny Czesław Młynarczyk – przedstawił protokół kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej we Włoszczowie z  przeprowadzonej  kontroli z gospodarowania środkami 

finansowymi Domu Kultury we Włoszczowie wraz z filiami w Kurzelowie i Koniecznie               

w 2022 roku. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do przedstawionego protokołu. 

Anna Błaszczyk Radna – zapytała czy komisja skupiła się na celowości wydawania 

pieniędzy, które Dom Kultury otrzymuje oraz czy planuje skupić uwagę na poziom 

działań. Na koniec podkreśliła aby Dom Kultury korzystał z możliwości pozyskiwania  

środków  zewnętrznych z Ministerstwa Kultury uczestnicząc w różnego rodzaju 

programach. 

Czesław Młynarczyk Radny – powiedział, że podczas przeprowadzonej kontroli  

komisja nie  
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nie zauważyła nic co  mogło wskazywać na niegospodarność w wydawaniu pieniędzy.  

Przewodniczący Rady – poprosił Sylwestra Kowalskiego Dyrektora Domu Kultury we 

Włoszczowie o odniesienie się do zadanych pytań. 

Sylwester Kowalski Dyrektor Domu Kultury we Włoszczowie – podkreślił, że co  roku  

składane są do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego dwa wnioski, ponieważ 

można złożyć tylko dwa wnioski. Do Lokalnej Grupy Działania w poprzedniej 

perspektywie finansowej aplikowane były wnioski    dwa, trzy razy w roku i zawsze z 

sukcesem. Z Polskiego Instytutu Sztuki Filmowej rocznie składany jest  jeden wniosek 

- 75% wniosków przechodzi. Podkreślił, że granty nie są duże, ale można 

modernizować kino. Natomiast osoby, które przyjeżdżają z zewnątrz i odwiedzają 

gminę są pozytywnie zaskoczone zmianami. Reakcja osób pokazuje najlepiej czy 

dobrze wykorzystywane są środki. W kwestii zajęć podkreślił, że odpowiedzią jest 

frekwencja na zajęciach. Dodał, że ogłoszony został nabór do trzech grup 

plastycznych i wszystkie miejsca są zajęte. Na zajęciach wokalnych wszystkie grupy 

są kompletne i powstała lista rezerwowa. Podkreślił, że w ostatnich latach  trzech 

instruktorów otrzymało Świętokrzyską Nagrodę Kultury. 

Jerzy Wiśniewski Radny- powiedział, że pięknie dyrektor opowiedział o Domu Kultury 

we Włoszczowie, który pięknieje z zewnątrz oraz w środku i rewitalizacja przyniosła 

skutek. Dodał, że dyrektor wspominał też o dużej liczbie prowadzonych zajęć. 

Podkreślił, że Dom Kultury to nie tylko Włoszczowa, ale Kurzelów i Konieczno i tu już 

się  nie zgadza z dyrektorem. Powiedział, że w Domu Kultury w Kurzelowie nic nie 

dzieje oraz brak uczestnictwa w  różnego rodzaju wydarzeniach.  

Sylwester Kowalski Dyrektor Domu Kultury we Włoszczowie- powiedział, że chciałby 

aby niektóre rzeczy w Kurzelowie funkcjonowały lepiej. Podkreślił, że rozmawia z 

kierownikami Instytucji Kultury z innych miast, którzy też mają filie i to nie jest problem 

tylko Kurzelowa. 

Piotr Turczyński Radny - zapytał czy świetlica w Gościęcinie będzie odpowiednio 

wykorzystywana.  

Jerzy Wiśniewski Radny – odniósł się do wypowiedzi radnego, powiedział, że świetlica 

służy mieszkańcom  Gościenicina, Silpi Małej i Silpi Dużej. Wyjaśnił, że szkoła została 

sprzedana za zgodą mieszkańców i mieszkańcy zgodzili się na sprzedaż pod 

warunkiem, że zostanie wybudowana  nowa świetlica.  

Piotr Turczyński Radny – wyjaśnił, że wypowiedź miała na celu aby wspierać 

finansowanie świetlicy w Gościęcinie i aby funkcjonowała właściwie.  

Zbigniew Woldański Radny – korzystając z okazji radny zaprosił wszystkich obecnych  

do Domu Kultury we Włoszczowie na przedstawienie pt.,, Zróbmy Dym ‘’w wykonaniu  

dzieci      i młodzieży. 

Michał Szafrański Radny – odniósł się do wypowiedzi radnego Wiśniewskiego. 

Powiedział,  że  jest tego samego zdania, iż w każdej miejscowości powinno być 

miejsce, które integruje ludzi. Podkreślił, iż nie negował by w  inwestycję budowy 

świetlic, tam gdzie jest chęć do  integrowania się mieszkańców.  

Radna Anna Błaszczyk- powiedziała, że nie nikt nie neguje w funkcjonowanie takich 

instytucji. Dodała, że zawsze można coś zrobić ciekawiej,  bardziej  interesującego i  

motywować dzieci, młodzież, dorosłych do działań. Podkreśliła, że  zawsze stara się  

wdrażać w swojej pracy coś nowego  aby było lepiej, dzięki temu ludzkość jest na coraz 
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wyższym poziomie.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

przyjęła protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Do punktu 8 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady- zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w temacie spraw 

różnych.  

Anna Błaszczyk Radna- powiedziała, że na komisji podjęła temat związany z 

aktualizacją strony Biuletynu Informacji Publicznej. Zapytała czy zostały podjęte 

działania związane z aktualizacją strony BIP. Czy w budżecie na 2024 rok będą  

zaplanowane pieniądze na aktualizację strony, aby była czytelna, jasna i mieszkańcy 

byli zadowoleni. Radna zapytała także o  kwotę zysku z dodatku węglowego jaki 

otrzymała gmina.  Poprosiła o informację dot. oszczędności z tytułu wyłączania 

oświetlenia przez okres jesienno – zimowy. 

Piotr Turczyński Radny- powiedział, że obsługa Biuletynu  Informacji Publicznej 

powinna być  również ze smartfonów, tabletów. Dodał, iż  na  stronie również powinien 

być zamieszczany  rejestr warunków zabudowy. Radny w imieniu mieszkańców 

poprosił o oczyszczenie drogi prowadzącej na wysypisko.  

Dariusz Gieroń Radny- powiedział, że ma dwie sprawy. Jedna sprawa dotyczy ulicy 

Partyzantów - studzienek kanalizacyjnych w drodze, które są pozapadane. Druga do 

prezesa PGKiM Wiktora Fatygi o rozważenie możliwości wywozu śmieci na ulicach 

Partyzantów i  ulicy Sienkiewicza w godzinach popołudniowych.  

Jerzy Wiśniewski Radny – podziękował  w imieniu mieszkańców Kurzelowa za 

skuteczne złożenie wniosku. Dodał, że  wniosek  złożony został na 30 mln, natomiast 

otrzymano 8 mln i  zostanie skończona kanalizacja.  

Roman Sybis Radny – podziękował za modernizację ulicy Sportowej w imieniu 

własnym , działkowców oraz pacjentów, którzy  korzystają z nowej poradni Novomed. 

Radny zapytał   czy  istnieje możliwość oświetlenia ulicy Sportowej.  

Piotr Turczyński Radny- zapytał czy na  ulicy Sportowej planowana jest  budowa 

chodnika. 

Zbigniew Woldańki Radny – poprosił prezesa PGKiM  o zaplanowanie przy 

reorganizacji  pracy firmy, prac w weekendy - sprzątania miasta w weekendy. 

Roman Sybis Radny-  poprosił prezesa PGiM o uczulenie  kierowców  odbierających  

odpady na ulicy Wiśniowej  aby  zwracali  uwagę na krawężniki aby ich nie uszkadzali.  

Paweł Ameryk – zapytał czy członkowie komisji doraźnej  wiedzą nad czym będą 

pracowali oraz czy władze miasta przypuszczają jak postąpi inwestor, gdy nie będzie 

mógł prowadzić inwestycji.   

Jerzy Wiśniewski Radny- wyjaśnił, że komisja doraźna będzie  pracować nad planem 

ogólnym dla miasta i gminy Włoszczowa.  Piętnastu radnych złożyło projekt uchwały 

aby inwestycja nie powstała. 

Przewodniczący Rady- powiedział że:  

 

,,( …) Na podstawie § 25 ust.1  Statutu Gminy Włoszczowa w załączeniu składamy 

projekt uchwały w sprawie powołania Komisji doraźnej do spraw zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Włoszczowa czyli miasta i gminy. Wychodząc naprzeciw 
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oczekiwaniom mieszkańców, korzystając z uprawnienia wynikającego z §24 pkt  4 

Statutu Gminy Włoszczowa wychodzimy jako grupa radnych z inicjatywą podjęcia ww. 

uchwały. Zadaniem komisji będzie uczestnictwo w pracach dotyczących 

wypracowania jednolitej polityki planistycznej gminy. W związku ze zmianą przepisów 

Plan ogólny zastąpi studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy, będzie on aktem prawa miejscowego. Jego ustalenia dadzą 

podstawę do uchwalania planów miejscowych oraz wydawania decyzji o warunkach 

zabudowy. Trzeba będzie w nim określić strefy planistyczne oraz gminne standardy 

urbanistyczne. Można będzie też ustalić obszary uzupełnienia zabudowy i obszary 

uzupełnienia zabudowy śródmiejskiej. Plany trzeba będzie sporządzić do końca 2025 

roku. Komisja funkcjonować będzie do dnia wejścia w życie uchwały w sprawie planu 

ogólnego dla Gminy Włoszczowa. I tutaj inicjatorami było czterech radnych, Jerzy 

Wiśniewski, Grzegorz Dudkiewicz, Zbigniew Woldański i Dariusz Gieroń (…)  ‘’. 

 

Elżbieta Rogula Mieszkaniec-  powiedziała, że ma pytanie dotyczące  uchwały, która 

będziecie procedowana w listopadzie. Czy są inne pomysły, inicjatywy w sprawie 

Farmutilu.  

Grzegorz Dziubek Burmistrz- odniósł się do zadanych pytań przez radnych:  

➢ Radna Anna Błaszczyk – w temacie aktualizacji strony BIP – powiedział, że 

sprawdzony zostanie  koszt oraz  możliwości ewentualnego wdrożenia , 

usprawnienia  systemu. W sprawie wyłączania energii – poinformował, iż musi 

być zakończony rok  aby powiedzieć o oszczędnościach. Dodał, iż wiadomo, że 

ceny energii wzrosły w ostatnich latach i trudno będzie oszacować.  

➢ Piotr Turczyński Radny- w sprawie drogi na wysypisko- jeżeli jest taka potrzeba, 

to droga zostanie oczyszczona z krzaków, natomiast jeżeli droga należy do 

lasów państwowych, zostanie wystosowane pismo. W sprawie chodnika na 

ulicy Sportowej- wyjaśnił, że przy tej ulicy chodnik  nie jest planowany. 

➢ Dariusz Gieroń Radny – w temacie studzienki kanalizacyjnej-  prawdopodobnie 

cały kanał podziemny będzie  remontowany. 

➢ Roman Sybis Radny- modernizacja ulicy Sportowej-  powiedział, że trzeba 

zrobić pełną dokumentację z pozwoleniem i dopiero można będzie budować 

oświetlenie. 

Sławomir Owczarek  Dyrektor Biura ds. Inwestycji – powiedział, że burmistrz Ameryk 

poruszył rzeczy, które były dzisiaj na sesji procedowane dot. planu ogólnego gminy. 

Powiedział, że jest to zmiana ustawy o planowaniu zagospodarowaniu przestrzennym. 

Gminy mają obowiązek sporządzenia w ciągu trzech lat planu ogólnego gminy. Dodał, 

iż  komisja powołana pod kątem sporządzenia planu. Wyjaśnił, że inną sprawą, jest 

uchwała, która będzie procedowana w listopadzie dot. sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania w okolicach ulicy Przedborskiej.  

Elżbieta Rogula Mieszkaniec- prosiła o  stworzenie przez radnych komisji,  która zajmie 

się ,, pozbyciem uciążliwego sąsiada’’. 

Sławomir Owczarek  Dyrektor Biura ds. Inwestycji – powiedział, że : 

 

(…) firma musi mieć pewne dopuszczenia weterynaryjne i inne, żeby faktycznie 

funkcjonować na rynku. Jeśli firma straci dopuszczenie weterynaryjne, to nie będzie 
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mogła świadczyć takich usług i prowadzić działalności. I od tego są te jednostki, żeby 

to zrobiły, jeśli faktycznie jest coś nie w porządku (…). I to dopuszczenie weterynaryjne 

nie może cofnąć ani radny, ani burmistrz, tylko właśnie inspekcja państwowa’’. 

 

Paweł Ameryk Burmistrz – zapytał czy zostały zgłoszone sprawy do prokuratury. 

Sławomir Owczarek  Dyrektor Biura ds. Inwestycji -wyjaśnił, że sprawę do prokuratury 

można zgłosić, kiedy są konkretne dowody i podejrzenia.  

Piotr Turczyński Radny – zapytał o zakres  prowadzonej przez gminę kontroli.  

Sławomir Owczarek  Dyrektor Biura ds. Inwestycji-  powiedział, że kontrola 

prowadzona przez gminę prowadzona jest w zakresie jakim prawo na to pozwala – 

gospodarka ściekowa  i śmieciowa.  

Piotr Turczyński Radny- powiedział, że: ( …) czyli kontrola tej firmy, która odbierała tą 

nieczystość, nie wpisując adresu. Czy gmina będzie kontrolowała tą firmę z Czarncy 

(…).   

Sławomir Owczarek  Dyrektor Biura ds. Inwestycji – powiedział, że  gmina będzie 

kontrolować firmę Farmutil i Hartwig, która świadczyła usługi przewozowe. Dodał, że 

część dokumentów już gmina posiada i  kontrola trwa.  

Michał Ślęzak Naczelnik MRO – odniósł się do pytania radnej Anny Błaszczyk dot. 

zysku z dodatku węglowego jaki otrzymała gmina. Wyjaśnił, że 3 tys. każdy z 

mieszkańców od miesiąca sierpnia zeszłego roku uzyskiwał jako jednorazową dopłatę  

2 tys. to jest cena za jedną tonę. Kwota 2 tys. zł. była związana z administrowaniem 

całej spraw dot. dystrybucji, magazynowaniem jak i dostarczaniem do mieszkańców 

tego węgla. Dodał, że gmina węgiel kupowała od przedsiębiorstwa gospodarki PGG. 

Kwota była związana i przeznaczona na obsługę całego systemu z dystrybucją tego 

węgla. Podkreślił, iż w całej dystrybucji był także  rozkurz, czyli straty w postaci węgla, 

które gmina musiała zapłacić a nie była w stanie sprzedać gdyż był  to miał, który  nie 

nadawał się do dalszej obróbki.  

Do punktu 9 

Przewodniczący Rady - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął 

obrady pięćdziesiątej siódmej  sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

    

     Protokołowała                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

    /-/Monika Kozieł                                                                /-/ Grzegorz Dudkiewicz 

 

 


